
Referat 
Generalforsamling Ho Grundejerforening fredag den 27. august 2020 kl. 19.00. 
Formand Henrik Andersen bød velkommen til generalforsamlingen. Formanden udtrykte, at det 
pga. coronasituationen har været vanskeligt at indkalde til generalforsamlingen. Bestyrelsen er 
glade for, at det nu er lykkes.


1. 1. Valg af dirigent 
2. Arne Madsen valgt som dirigent.

3. Arne Madsen forklarede coronasituationen, og bad generalforsamlingen om godkendelse af, 

at generalforsamlingen er lovligt indvarslet og dermed gyldig.

4.
5. Generalforsamlingen blev erklæret lovligt indvarslet og dermed gyldig.

6.
7. Valg af tre stemmetæller: Birgit Jerimiassen, Thomas Lauridsen og Mogens Larsen.


8. 2. Bestyrelsens beretning for de foregående år 2019 og 2020 
9. Formanden gav bestyrelsens beretning for perioden fra sidste generalforsamling og indtil 

nuværende generalforsamling. Næste generalforsamling vil igen følge vedtægterne og bliver 
afviklet den 25. maj 2022.


10.
11.Formandens beretning blev godkendt.	

12.

 

13.3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse samt budget for det     

kommende år. 
Marie Staal gennemgik først regnskabet for 2019.


	 Regnskabet for 2019 blev godkendt.


	 Marie Staal gennemgik derefter regnskabet for 2020.

	 Regnskabet for 2020 blev godkendt,


	 

14.4. Fastsættelse af kontingenter for såvel aktive som passive medlemmer, herunder 

kontingentrestancegebyrer 
1. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 400 kr. og 100 kr. i rykkergebyr

2. Kontingent for det kommende år blev godkendt


15.5. Behandling af indkomne forslag. 
1. Der er kommet et indkommet forslag: “Udvikling I? - med udgangspunkt i Hotelplanerne 

på Skallingevej”. Indkommet af Hans H. Rasmussen.


	 Hans H. Rasmussen gennemgik forslaget overfor generalforsamlingen


	 Efter drøftelser ved bordene var der efterfølgende en plenumdrøftelse.

	 Generalforsamlingen var delte i spørgsmål.


	 Der var alene enighed om, at en kommende trafikafvikling ikke skal ske igennem

	 sommerhusområdet, men via de eksisterende veje (Hovej og Tane Hedevej).


	 Bestyrelsen arbejder videre med sagen.


16.6. Valg af formand. 
1. Formand Henrik Andersen modtager genvalg.

2.
3. Henrik Andersen er valgt som formand.




17.7. Valg af bestyrelsesmedlemmer.

1. Alle bestyrelsesmedlemmer er på valg.

2. Vælges for 2 år:

3. Marie Staal opg Johannes Kaack modtager genvalg

4. Marie Staal og Johannes Kaack er valgt


	 Vælges for 1 år:

	 Jørn Henriksen modtager genvalg. Agnes Johannesen er udtrådt af bestyrelsen.

	 Jørn Henriksen er valgt.

	 Bestyrelsen foreslår Erik Schultz som mente bestyrelsesmedlem.

	 Erik Schultz er valgt.


18.8. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.

	 Arne Madsen modtager genvalg

	 Arne Madsen foreslår Hanne Kjær Jørgensen

	 Arne Madsen og Hanne Kjær Jørgensen er valgt


19.9. Valg af 2 revisorer.

1. Mogens Larsen og Kirsten Kaltoft modtager genvalg

2. Mogens Larsen og Kirsten Kaltoft er valgt


20.10. Valg af 2 revisorsuppleanter. 
1. Thomas Laursen og Kristian Christensen blev foreslået og valgt


21.11. Eventuelt.

1. Intet




22.Bilag: Indkommet forslag jf. pkt. 5

Billedtekst


